
 

 

 

 

 

 

 

 

Motie:  Fietspaden veiliger door duidelijke en volledige bebording  

 

 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op maandag 11 juli en donderdag 14 
juli 2022 gehoord hebbende de beraadslaging over de Kadernota 2023, de 
Voortgangsrapportage 2022 en het Coalitieakkoord 2022-2026 
 
 
Constaterende dat: 
-er door ontoereikende bebording eenrichtingsfietspaden vanaf de verkeerde kant in te  
 fietsen zijn, vaak vanaf zijstraten; een voorbeeld is de Schoterweg; 
-er meerdere ongelukken plaats vinden door frontale botsingen op eenrichtingsfietspaden; 
 
 
Overwegende dat: 
-er alleen gehandhaafd kan worden indien de bebording volledig is en dat er dus  
 niet gehandhaafd kan worden als benodigde bebording niet aanwezig zijn. 

 
Verzoekt het college om  
-te onderzoeken en te inventariseren waar de bebording van fietspaden niet volledig is en  
 tot ongevallen kan leiden; 
-te onderzoeken in welk tempo de fietspaden volledig bebord kunnen worden; 
-aan te geven hoe handhaving ingezet kan worden; 
-de raad ter zake in het najaar te informeren; 
-indien mogelijk dit al voortvarend aan te pakken! 
 
 


